
 

P R O T O K O L L 

LANGRENNSKOMITÉMØTE nr. 9 og 10 - 2022/2023 sesongen - Norges Skiforbund Langrenn 

Dato:   Tirsdag 28. mars og torsdag 30. mars 2023 
Sted:   Scandic Airport Hotel, Oslo og Røros Hotel, Røros 
Tid:    kl. 16.00-20.00 og 16.00-20.00 
Langrennskomiteen:  Torbjørn Skogstad (leder), Yngve Thorsen (nestleder, kun møte 28.3),  
                                               Tone Haugen Ramstad, Per Morten Nyeng, Berit Mogstad og Bjørg Sissel Kvannli. 
Administrasjonen: Espen Bjervig, Ulf Morten Aune, Brit Baldishol, Per Elias Kalfoss, Pål Rise,  
                                               Asgeir Moberg og Gro Eide (referent) 

    

Saksnr.  Sak  

61/9-10 
2022/2023 

 
Protokoll og agenda  
Godkjenning av dagens agenda samt protokoll fra LK-møte nr. 8, 6. februar 2023. 

Vedtak: 
Langrennskomiteen vedtok agenda 28. og 30. mars 2023 og protokoll fra LK-møte nr. 8, 6. feb 2023. 
  

62/9-10 
2022/2023 

 
Budsjett 2023 
Langrennssjef Espen Bjervig redegjorde for regnskap 2022 og utkast budsjett 2023. Regnskapet  
for 2022 viser et underskudd på -3.108.878 mill kr i forhold til budsjett, hovedsakelig med bakgrunn i 
uforutsette økte kostnader i forbindelse med alle typer reiser, covid og valuta. I budsjettforslaget  
for 2023 legges det opp til et budsjett som går i null. Det er føringer fra Skistyret som sier at grenene 
skal ha et budsjett som går i null, og at usikre inntekter godkjennes inntil størrelsen på egenkapital.  
 
Utfordringene for årets budsjett 2023 for langrenn, er at inntektene flater ut mens kostnadene øker 
betydelig. Selv om NorEngros, som en solid, mangeårig partner, dessverre avslutter samarbeidet 
etter over 20 år klarer vi nesten å holde inntektene på samme nivå som i fjor, dog med en liten 
nedgang. Det som gjør situasjonen krevende er økte utgifter i forbindelse med alle typer reiser, 
opphold, samlinger og valuta. Dette er de samme utfordringer som samfunnet ellers møter. Det 
jobbes intensivt med kutt av kostnader og selvsagt også nye inntekter. 

Situasjonen på kostnadssiden gjør at utgående personalkontrakter ikke forlenges og stillinger ikke 
erstattes. Dette utgjør 3,5 årsverk og organisasjonens ressurser blir dermed færre, så lenge det ikke 
kommer inn betydelige, nye inntekter.  

Samlingsopplegget effektiviseres, og vi ser på kostnadseffektiviserende tiltak rundt støttefunksjoner i 
forbindelse med verdenscup, internasjonale og nasjonale konkurranser. Smøreteamet er svært viktig 
i konkurransesituasjon, og vi har her som mål å opprettholde antall og ressurser slik det er i dag. 
Logistikken blir strammere på ut- og hjemreise i forbindelse med møter, samlinger og konkurranser. 

Elitelag (kvinner/menn) foreslås redusert med fire løpere totalt ned fra 24 til 20, slik at lagene for 
kommende skisesong blir ti løpere på Kvinner Elite og ti løpere på Menn Elite totalt (fem sprint og 



fem distanse). Equinor rekruttlandslag foreslås ned fra 12 til ti løpere (fem kvinner + fem menn) og 
Equinor Juniorlandslag fra 12 til ti løpere (fem jenter + fem gutter). Para Elite opprettholder fem 
løpere, inkl. en ledsager. ELON-lagenes struktur og økonomi diskuteres i dialog med disse for 2024. 
 
Vedtak: 
Struktur og størrelse på lag er i tråd med retningslinjer fastsatt i 2019 
Langrennskomiteen vedtok administrasjonens forslag til budsjett 2023. 
 
 

63/9-10 
2022/2023 

 
Klasseinndeling 
Landslagskoordinator Ulf Morten Aune innledet. Norges mål er å være verdens beste 
langrennsnasjon, dette målet står ved lag. Med tanke på Junior og U23-nivået bør vi likevel diskutere 
den norske dominansen. Dette er en sak som er spilt inn til ski-Norge til langrenns fagmøte i juni. Vi 
bør også se på hvordan vi gjennomfører Norgescup her hjemme. Saken skal luftes på et skandinavisk 
møte i Estland før vårmøtet. Er det klasseinndelingen som skal være hovedfokus eller er det 
eventuelt andre ting. En ressursgruppe fra ulike grupperinger i ski-Norge bør diskutere dette og 
hvordan vi involverer kretsene bedre i overgangen junior-senior. Her bør både langrennskomite, 
skigymnas, trenere og akademia delta og legge frem et forslag til vårmøtet.  
 
Vedtak: 
LK tok informasjonen til orientering og besluttet å sette ned en gruppe med nevnte representanter.  
LK-medlem Tone Haugen Ramstad deltar med mandat fra LK til å forberede saken til vårmøtet.  
  

64/9-10 
2022/2023 

 
Vårmøte 16-17 juni 2023 
 
Langrennskomiteen diskuterte program for langrenns del av vårmøtet 16. – 17. juni 2023 og ble 
enige om et digitalt møte i løpet av mai for å spikre programmet for langrenns fagmøte fredag 16. 
juni 1600-1900 og lørdag 17. juni i periodene 0900-1130 og 1330-1600.  
 
Vedtak: 
Langrennskomiteen beslutter program for langrenns fagmøte på vårmøtet i nytt LK-møte i mai 2023. 
 

64/9-10 
2022/2023 

 
Eventuelt 

• LK-møter vår 2023: 
Torsdag 27. april kl 1900-2100 
Mandag 15. mai 1900-2100 
Med krets på TEAMS torsdag 25. mai kl 1900-2030 
 

• Status Utviklingstrappa 
Bok til trykk fredag 19. mai 2023. Bok til lager 13. juni 2023. Nytt innhold på helse og para. 
 

• Distanser WC 
Evalueres nå i FIS og utøverne får questback. Innstilling gjøres i WorldCup-komiteen under 
FIS-møtene i Cavtat i mai, besluttes til høsten.  
 

• Hovedlandsrennet i Meråker 2023  
Arrangementsansvarlig i langrenn, Erik Husby, orienterte om gjennomføringen av 
Hovedlandsrennet i Meråker som ble arrangert med felles smøreopplegg 24-26 februar.  
Det er foreløpig ikke gjennomført evaluering med smøresjefene, men en spørre-
undersøkelse er sendt alle deltakere samt at alle kretser gjør sin egen evaluering inkludert 
egne smørere. Fokuset er på hva har fungert og hva har ikke fungert. Kretsene melder  



tilbake en A4-side. Vi må evaluere ressursbruk, roller og ansvar med tanke på neste 
Hovedlandsrenn og lage en kravspesifikasjon til arrangør. 

 


